
OSNOVNA ŠKOLA CESTICA  

 

 

ZAPISNIK 

16. sjednice Školskog odbora održane 9.siječnja 2019. u 18 sati 

Nazočni: Dragica Kišić, Ivana Čorko, Majda Vizjak, Tanja Vuzem, Tomislav Lazar, Dražen Zebec, 

Nikola Ščuric, ravnateljica škole Nevenka Turščak, voditeljica računovodstva Jasna Peček 

Sjednicu je otvorio predsjednik Školskog odbora, Tomislav Lazar, pozdravljajući sve prisutne. 

DNEVNI RED: 

1. Razmatranje i usvajanje Zapisnika s prošle sjednice 

2. Razmatranje i prihvaćanje financijskog plana za 2019. 

3. Davanje prethodne suglasnosti ravnateljici po raspisanim natječajima za: 

- Učitelja/icu matematike, određeno, puno radno vrijeme 

- Učitelja/icu engleskog, određeno, zamjena za porodiljski, p.r.v. 

4. Razmatranje i prihvaćanje Prijedloga o izmjenama i dopunama Statuta 

5. Razmatranje i prihvaćanje Pravilnika o izmjenama Pravilnika o kućnom redu 

6. Razmatranje i prihvaćanje Pravilnika o zapošljavanju 

7. Razmatranje i prihvaćanje Pravilnika o vrednovanju dodatnih kompetencija  

8. Razno 

Prijedloga i dopuna Dnevnog reda nije bilo te je jednoglasno usvojen. 

Ad 1.)  Nakon što je gospodin Tomislav Lazar otvorio sjednicu i dao na razmatranje Zapisnika s 

prošle sjednice, primjedbi nije bilo, te je Zapisnik usvojen jednoglasno. 

Ad 2.) Gospođa Peček pristupila je predstavljanju članovima Školskog odbora Financijski plan za 

2019 . godinu, kako bi jasnije mogli razmotrili prethodno dobiveni plan. Navodi izvore financiranja od 

strane Općine, Varaždinske županije (uključujući sredstva dobivena iz Eu.fonda), Ministarstva 

obrazovanja i sufinanciranje od strane roditelja. Osnovna škola Cestica uspješno sudjeluje u provedbi 

programa Asistenti u nastavi, Romski pomagači, Uključivanje učenika pripadnika Romske nacionalne 

manjine s područja  Varaždinske županije u odgojno – obrazovni sustav i Produženi boravak. Plan 

prihoda i rashoda iznosi 9.688.601kn. Gospodin Zebec aktivno se uključio u raspravu zbog njemu 

nejasno prezentiranog financijskog plana i najavljuje ponovno pokretanje pitanja oko financijskog 

plana te traženje odgovora na postavljena pitanja na drugim mjestima.  

Prijedlog plana je kao takav stavljen na glasanje te je prihvaćen sa šest glasova za i jedan suzdržan. 

Po zaključenju točke broj 1. dnevnog reda, voditeljica računovodstva Jasna Peček napušta sjednicu. 

Ad 3.) Ravnateljica je izvijestila članove Školskog odbora o svim pristiglim molbama.  

Za učitelja/icu matematike pristigle su tri molbe: Anja Kocijan, Josip Špoljar i Tatjana Gradiščak  

(apsolvent od 2002. godine). Sve molbe formalno zadovoljavaju uvjetima natječaja, međutim pri 

pozivu na razgovor za posao, kandidati A.Kocijan i J.Špoljar odustaju od Zamolbi radi posla na 



drugim radnim mjestima. Ravnateljica navodi kako jedini kandidat koji ostaje jest Tatjana Gradiščak, 

te preporuča da se nju i primi, s obzirom da već radi u školi. Gospodin Zebec upućuje upit, da li 

postoji i na nivou Županije nestašica učitelja ili je samo tako u Osnovnoj školi Cestica, na što 

ravnateljica potvrdno odgovara, kako je problematika na nivou županije.  

Za učitelja/icu engleskog na određeno, zamjena za porodiljski, pristigla je jedna jedina molba Dore 

Bunta, na što ona nakon poziva na posao odustaje od radnog mjesta bez pismenog očitovanja. 

Ravnateljica ostaje kod odluke da se kandidatkinja primi, te u slučaju odustajanja, pismeno očituje. 

Prijedlog odluka dan je na glasanje te je jednoglasno usvojen od članova Školskog odbora. 

Ad 4.) Svim članovima Školskog odbora putem e-maila proslijeđen je Prijedlog o izmjenama i 

dopunama Statuta te su ga mogli proučiti. Predsjednik je otvorio raspravu u koju se uključila 

ravnateljica te govori o stalnim izmjenama i dopunama Statuta, a mijenjan je već nekoliko puta, na što 

je ravnateljica dala prijedlog županiji da se napravi novi Statut, ali županija to zasad ne dozvoljava. 

Stoga izmjene su sljedeće: godišnji plan i program Kurikula donosi se do 7. listopada, što je praksa do 

sada bila 30. rujna. 

Nakon temeljite rasprave točka broj 4. dana je na izglasavanje te je izglasana sa šest glasova za i jedan 

suzdržan. 

Ad 5.) Razmatranje i prihvaćanje Pravilnika o izmjenama Pravilnika o kućnom redu, ravnateljica 

govori o jednom dobivenom nacrtu od strane županije, gdje je Župan poslao jedno cirkularno pismo i 

tražio da se mobiteli na satu nastave zabrane. Škola je to napravila i prije tog prijedloga Pravilnika, na 

prijedlog gospodina Zebeca koji ujedno predstavlja jednog od članova Školskog odbora. Može se sada 

reći kako je sve sada regulirano prema Pravilniku. Gospodin Zebec također zanima da li djeca rade 

ikakve probleme oko korištenja mobitela, obzirom da je dano do znanja da se mobiteli više ne koriste. 

Ravnateljica navodi kako nije zabilježen nikakav incident, poput oduzimanja mobitela ili nešto slično. 

Obzirom da prijedloga i upita više nije bilo, predsjednik Školskog odbora daje točku broj 5. na 

izglasavanje i ona je jednoglasno usvojena. 

Ad 6.) Školski odbor dobio je na razmatranje  Pravilnik o vrednovanju dodatnih kompetencija koji 

govori o prednosti zapošljavanja inženjera i ljudi koji su završili viši stupanj naobrazbe. Ravnateljica 

navodi kako se nešto unutar Pravilnika korigiralo i napravljen je novi oblik zapošljavanja. Navodi da 

se ravnatelj izuzima iz povjerenstva koji razgovara sa kandidatima  ili ima bilo kakav doticaj s njima. 

Ravnatelj je osoba koja predlaže povjerenstvo od tri člana, te vrše razgovor sa kandidatima. Nakon 

razgovora, povjerenstvo daje na prijedlog ravnateljici kandidate, a ravnateljica Školskom odboru. 

Nakon ravnateljičinog iznošenja, za govor se javlja gospodin Zebec i postavlja upit po kojem ključu se 

odabire komisija, te tko predlaže 2 stalna člana? Ravnateljica odgovara kako komisiju čine dva stalna 

člana (učitelji), na njezin prijedlog i 1 član struke, ovisno o raspisanom natječaju. 

Zaključuje se rasprava, te je jednoglasno prihvaćena 6.  točka po rasporedu dnevnog reda. 

Ad 7.) Gospodin Zebec postavlja pitanje ravnateljici da li je istina da su škole Petrijanec i Sračinec 

dobili defibrilatore od europskih sredstava, na što ravnateljica odgovara da ne zna, ali se može 

provjeriti. Zebec se zalaže kako treba razmotriti tu stavku da se kroz neki projekt europskih sredstava 

dobije, ako je moguće. 



Roditelji iz 4.c razreda Lovrečan postavili su pitanje preko gospodina Zebeca, da li se njihov razred 

misli rascijepat i podijeliti u A i B razrede? Ravnateljica je odgovorila da to još ne odlučuje u ovom 

dijelu godine. Gospodin Zebec je zamolio u ime roditelja, da ne cijepaju C razred već da ih ostave u 

istom razredu. 

Nadalje se postavlja pitanje od strane gospodina Zebeca, da li je ravnateljica upoznata s namjerom da 

MNK Lovrečan izgradi vlastiti objekt na terenu područne škole Lovrečan, a razlog se navodi kako oni 

nemaju nikakav sanitarni čvor, a ni spremišta gdje bi spremali svoje stvari. Sam Zebec protivi se 

izgradnji takvog objekta i zalaže se da se takva sredstva potroše u ogradnju školskog dvorišta, a 

spremište i sanitarni čvorovi mogu se koristiti u krugu škole ili obližnjeg objekta, primjerice DVD 

Lovrečan. 

Ravnateljica odgovora da je s idejom udruge MNK Lovrečan upoznata, ali osim ideje nisu ništa dalje 

odradili, niti uputili službeni upit. 

Bitno pitanje koje je najviše zabrinulo gospodina Zebeca jesu radovi na obnovi Područne škole 

Lovrečan. Ravnateljica je iskazala nezadovoljstvo oko gradnje, obnove i neodgovornih izvođača 

radova koji samo pomiču rokove, a ne rade svoj posao. Gospodin Zebec predlaže ravnateljici da se ne 

plaća ostali iznos koji treba biti plaćen, tako dugo dok se ne počinju izvršavati radovi i zakazani 

rokovi. 

Nakon rasprave po zadnjoj točki dnevnog reda, predsjednik odbora zaključuje sjednicu. 

Sjednica završava u 20 00 sati. 

 

 Zapisničar:                                                                                           Predsjednik Školskog odbora: 

Nikola Ščuric                                                                                                    Tomislav Lazar 

 




